

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT ON MOTION FOR EXTENSION OF TIME

OTTAWA, 12/6/03. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING MOTION.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR REQUÊTE EN PROROGATION DE DÉLAI

OTTAWA, 12/6/03. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LA REQUÊTE SUIVANTE.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

Comments / Commentaires : comments@scc-csc.gc.ca

29532 CÉLINE HERVIEUX-PAYETTE ET AL - V. - SOCIÉTÉ ST-JEAN-BAPTISTE, ET AL (QUÉ.)

Coram : Les juges Iacobucci, Binnie et LeBel

La demande de prorogation de délai pour solliciter l'autorisation d'appeler de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-005933-973, daté du 2 juillet 2002, est rejetée avec dépens. Quoiqu'il en soit, même si la demande de prorogation avait été accueillie, la demande d'autorisation d'appel aurait été rejetée.

The application for an extension of time to apply for leave from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montreal), Number 500-09-005933-973, dated July 2, 2002 is dismissed with costs. In any event, had such application been granted, the application for leave to appeal from the said judgment would have been dismissed.
